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§ 18  
Nybyggnation av en specialhall för gymnastik på 
Mälarhöjdens IP (Utl. 2017:6) 
Genomförandebeslut 
Dnr 123-1770/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden får genomföra en nybyggnation av en 

specialhall för gymnastik på Mälarhöjdens IP till en 

investeringsutgift om 80,0 mnkr.  

2. Utgifterna för år 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget, utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för år 2018. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden ska i övrigt beakta 

vad som framgår av utlåtandet. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:6 behandlas. Utlåtandet 

gäller nybyggnation av en specialhall för gymnastik på 

Mälarhöjdens IP. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Mikael Valier, Anne-

Lie Elfvén, Bo Sundin, Anders Lindell, Mehdi Oguzsoy och Lisa 

Palm. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) och Anne-Lie Elfvén (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M) och Mikael Valier (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 19  
Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) nyproduktion 
av skola på fastigheten Brandstegen 1 (Utl. 2017:7) 
Genomförandebeslut 
Dnr 112-1659/2016 

 
Beslut  

Genomförande av nyproduktion av skola på fastigheten 

Brandstegen 1, till en total investeringsutgift om 419 mnkr, 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:7 behandlas. Utlåtandet 

gäller Skolfastigheter i Stockholm AB:s (SISAB) nyproduktion 

av skola på fastigheten Brandstegen 1. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Burell, Markus Nordström, 

Cecilia Obermüller, Björn Ljung och Erik Slottner. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Burell (S), Markus Nordström (M) och Björn Ljung 

(L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

  


